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Pojďme k volbám!
Poté, co se Poslanecká sněmovna České republiky sama historic-
ky poprvé v průběhu srpna rozpustila, vypsal prezident volby do 
tohoto nejvyššího zákonodárného orgánu na dny 25. a 26. října 
letošního roku. O naši „přízeň“ se bude ucházet několik desítek 
stran a hnutí, které budou mít na svých kandidátkách stovky 
jmen, někdy známých, ale většinou nám občanům nic neříka-
jících. Znovu budeme postaveni před rozhodnutí, koho volit.  
A protože se v našich volbách opakují většinou názvy stále stej-
ných stran, lze každému, kdo váhá, kterou z nich tentokrát vy-
brat, doporučit, aby si zkusil vzpomenout, jak kandidující strany 
plnily své předvolební sliby z minulých voleb, jak se jejich po-
slanci „vyznamenali“ v různých korupčních kauzách, jak měnili 
stranické košile v průběhu předchozího volebního období, jak 
se mnoho stran v průběhu posledního volebního období natolik 
rozhádalo, že se některé z nich „rozdvojily“, jiné se značně osla-
bily. Nebudu se divit nikomu, kdo bude před letošními volba-
mi do poslanecké sněmovny na rozpacích, komu dát svůj hlas. 
Stejně důležité jako výběr správné kandidátky je jít k volbám  
a nepromarnit svůj hlas. Važme si toho, že jej máme a zcela de-
mokraticky jej můžeme dát tomu, jehož program nám vyhovuje. 
Nebylo tomu tak vždy a není tomu tak všude. Podle zkušenosti 
víme, že k volbám často nechodí mladší občané. Proto my, kteří 
volíme pravidelně, na ně apelujme, aby nebyli ke společenské-
mu a politickému dění země, v které žijí, neteční. Přestože vol-
by nejsou povinné, účast nebo neúčast v nich o každém z nás 
něco napovídá. Udělejme si tedy chvilku času a pojďme 25. nebo  
26. 10. 2013 k volbám.                                              Vladimír Urbánek

„Bombonder“, který při svých akrobatických kouscích sypal dětem na pole bom-
bony při leteckém dnu modelářů v Sedlci na Praze východ.                                   

Foto: Veronika Formánková, žákyně 7. třídy naší ZŠ

Nejsme bulvár
Poslední dobou se na stole redakční rady objevují obsáhlé 
texty nespokojených občanek či občanů, kteří se domáhají 
zveřejnění v Libčických novinách. Jakkoli to pro náš zpra-
vodaj vyznívá lichotivě, musíme si přiznat, že nemáme ka-
pacitu ani kompetenci zkoumat oprávněnost či pravdivost 
tvrzení těchto pisatelů a podle novinářského kodexu, který 
ctíme, nejsme oprávněni publikovat urážlivé invektivy, ne-
přesnosti a neověřené informace, které se bohužel v jejich 
stížnostech často objevují.
Nechceme a nemůžeme zahltit Libčické noviny takový-
mi texty, a proto je předáváme k řešení kompetentním or-
gánům, kam patří kromě rady města přestupková komise, 
školská rada, stavební úřad, investiční komise atp. 
Nerozumíte-li něčemu, co je v kompetenci města, potře-
bujete pomoci či poradit, obraťte se s důvěrou na městský 
úřad, kde jistě najdete odborníky, kteří se vám budou věno-
vat. Máte-li na srdci něco, co patří na zastupitelstvo, dobře 
víte, že je to veřejné zasedání, kde se máte možnost vyjádřit 
k čemukoli, co se města týká. Využijte plně všechny tyto in-
stituce a uvědomte si, že pouhým uveřejněním vašeho textu 
v Libčických novinách se žádný problém nevyřeší.
Chápete-li však místní noviny jako ideální prostředek k za-
hájení volebního boje nebo šíření veřejných pomluv a urá-
žek, tak vás musíme zklamat. K tomu se nesnížíme, budeme 
nadále ctít pravidla slušného chování a povinnosti, které 
nám diktuje volební i tiskový zákon. Nedopustíme, aby se  
z Libčických novin stal bulvár, který bude bez rozmyslu zve-
řejňovat vše, co nám z různých důvodů rozčílení a většinou 
nedostatečně nebo nepřesně informovaní občané napíšou. 
Nechceme být nástrojem pro podněcování neklidu ve spo-
lečnosti a šíření špatné nálady. Chceme být dobrým zpravo-
dajem a přinášet vám především informace o dění v našem 
městě a jeho blízkém okolí. Těší nás každý příspěvek o čin-
nostech a úspěších místních organizací a spolků, které rádi 
podporujeme. Chceme, abyste se na každé vydání těšili, a ne 
se třásli strachy, zda si náhodou společně s vámi celé město 
nebude v rubrice Z dopisů čtenářů pročítat patřičně pře-
hnaně popsaný spor, který zrovna řešíte se svým sousedem. 
A anonymy? Ty házíme rovnou do koše.                        

Hannah Bartíková, šéfredaktorka
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Oznámení o době a místě konání voleb
do Poslanecké sněmovny Parlamentu Čr

Starosta města Libčice nad Vltavou podle § 15 zákona č. 247/1995 Sb., o volbách do Parlamentu České republiky a o změně 
a doplnění některých dalších zákonů, ve znění pozdějších předpisů (dále jen zákon), 

oznamuje:
1. volby do Poslanecké sněmovny Parlamentu České republiky se uskuteční : 
 
• v pátek 25. října 2013 od 14,00 hodin do 22,00 hodin a
• v sobotu 26. října 2013 od 8,00 hodin do 14,00 hodin.

2. Místem konání voleb 
 
• ve volebním okrsku číslo 1 je obřadní síň Městského úřadu Libčice nad Vltavou, náměstí Svobody 90, pro voliče 
podle místa, kde jsou přihlášení k trvalému pobytu:
5. května (42, 43, 54, 60, 64, 66, 67, 68, 70, 72, 76, 77, 99, 109, 160, 173)
bratrská (126, 127, 128, 150, 170)
Bratří Fischerů (798, 804)
Dělnická (161, 274, 822)
Fügnerova (135, 156, 157, 158, 159, 169, 186, 187, 197, 198, 220, 221, 223, 224, 225, 235, 241, 242, 243, 272, 276, 293, 296, 
297, 298, 299, 308, 323, 328, 358, 755, *4, *5)
Hašlerova (25, 35, 36, 65, 133, 134, 188, 206, 268, 325, 334, 340, 344, 820, 824, *10, *11, *26, *30)
Holubická (78, 278, 292, 350, 733, 758, 761, 762)
Hřbitovní (1, 2, 3, 27, 31, 32, 55, 59, 63, 89, 92, 97, 205, 288, 342, 735, 789)
Chýnovská (73, 80, 81, 83, 84, 85, 86, 93, 122, 129, 131, 132, 136, 137, 138, 139, 140, 141, 142, 143, 145, 146, 147, 151, 154, 
155, 162, 163, 164, 165, 166, 167, 175, 179, 180, 182, 196, 202, 207, 209, 237, 240, 252, 291, 301, 333, 367, 578, 580, 586, 587, 
777, 799)
K Nádraží (22, 33, 37, 38, 75)
K. H. Borovského (110, 200, 219, 262, 267, 283, 347, 379, 720, 729, *25)
Kralupská (4, 5, 26, 101, 102, 103, 104, 105, 106, 176, 266, 753)
Křivá (352, 577, 621, 639, 743, 749, *22)
letecká (87, 88, 91, 98, 111, 112, 113, 116, 117, 120, 213)
Libušina (34, 39, 41, 45, 47, 48, 49, 50, 51, 52, 53, 61, 69, 94, 95, 96, 108, 738, 750, 760)
lidická (234, 238, 248, 250, 251, 264, 270, 280, 281, 285, 303, 310, 312, 313, 314, 315, 329, 338, 343, 348, 355, 359, 724, 736, 
748, 782, 818)
Na Růžku (153, 316, 773, 776)
Na spojce (115, 118, 119)
náměstí svobody (90, 130, 152, 177, 218, 227, 244, 247, 249, 254, 255, 305, 346, 356, 377, 765, 817)
Nerudova (124, 144, 149, 172, 178, 190, 290, 320, 725, 797)
Pod Hrádkem (12, 13, 14, 20, 28, 29, 57, 58, 294, 360, 780, 781)
Pod Kameníčkem (603, 604, 606, 679, 680, 682)
Pod Kostelem (21, 30)
Pod Nádražím (74, 341)
Proti Škole (279, 326, 770, 783)
Tyršova (168, 171, 181, 183, 184, 185, 189, 192, 194, 195, 199, 201, 203, 204, 210, 228, 229, 231, 239, 246, 256, 261, 277, 324, 
769, 794, 805, 825)
U Černé hory (62, 71)
u Krytu (123, 217, 284, 345, 368, 759, 784)
U Staré školy (107)
v Pražce (317, 318, 319, 321, 339, 363, 369, 375, 740, 741, 785, 807, *12, *18, *24, *29, *33)
Ve Staré cihelně (16, 330, 332, 351, 357, 361, 364, 365, 366, 370, 371, 372, 378, 719, 721, 731, 734, 754, 763, 767, 775, *6, 
*7, *31)
vltavská (6, 7, 8, 9, 10, 11, 15, 17, 18, 19, 23, 24, 56, 82, 100, 716, 751)
Zahradní (114, 125, 214, 215, 232, 258, 259, 260, 263, 269, 271, 273, 275, 282, 287, 300, 304, 307, 309, 311, 327, 331, 335, 
337, 349, 353, 373, 732, 771, 778, 786, 787)
Za Kovárnou (376, 826)
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• ve volebním okrsku číslo 2 je Základní umělecká škola Libčice nad Vltavou, Letecká 441, pro voliče podle místa, 
kde jsou přihlášení k trvalému pobytu:
bratrská (230, 253, 306)
Dělnická (422, 442, 472, 517, 728)
Drážní domek (407)
Družstevní (193, 216, 245, 257, 265, 289, 374, 802, *3) 
Hřiště (527)
Kolonie (411)
letecká (121, 148, 174, 191, 286, 302, 336, 354, 362, 410, 416, 426, 429, 430, 431, 432, 435, 436, 437, 438, 439, 440, 441, 450, 
473, 480, 481, 482, 483, 484, 485, 489, 491, 497, 508, 518, 519, 520, 521, 522, 523, 524, 525, 526, 528, 529, 530, 531, 538, 539, 
540, 541, 542, 543, 544, 545, 547, 548, 549, 550, 739, 742, 745, 747, 757, 790, 810)
letecké náměstí (380, 390, 393, 394, 395, 396, 397, 461, 464, 494, 505, 509, 552, *1)
Na radosti (447, 448, 452, 453, 454, 457, 458, 462, 463, 466, 801)
Na Výsluní (400, 418, 467, 475, 476, 492)
Palackého (208, 211, 212, 222, 226, 233, 236, 295, 322, 746)
Pod strání (446, 501, 504, 516, 803)
Pod viničkou (490, 495, 496, 498, 499, 500, 503, 507, 511, 513, 546, 752, 774, 788, 791, 792, 793, 796, 806, 808, 827, 828, 
829, *14, *15, *16, *17, *21, *27) 
Pod Zastávkou (387)
Tržní (445, 449, 451, 468, 470)
Turská (381, 384, 406, 417, 419, 425, 427, 488, 506, 514, 515, 532, 533, 551, *19)
U Přívozu (420, 493, 537, 779)
u Zastávky (382, 383, 385, 388, 391, 392, 479)
V Zahrádkách (386, 389, 398, 399, 402, 403, 415, 421, 423, 424, 428, 443, 444, 455, 456, 459, 460, 465, 469, 471, 474, 477, 
478, 486, 487, 502, 510, 512, 554, 756, 766, 800, *23, *28, *32, *34)

• ve volebním okrsku číslo 3 je Mateřská škola Libčice nad Vltavou, Chýnovská 367, pro voliče podle místa, kde jsou 
přihlášení k trvalému pobytu:
Chýnovská (556, 563, 579, 581, 582, 583, 588, 596, 602, 605, 608, 610, 611, 618, 683, 684, 730)
K Sídlišti (555, 744)
Ke Křižovatce (560, 561, 562, 570, 576)
Ke studánkám (717, 809, 811, 812, 814, 815, 819, 821, 823)
lesní (557, 558, 559, 564, 565, 566, 573, 642, 772)
Na Vrchách (584, 585, 589, 590, 591, 592, 593, 594, 595, 597, 598, 599, 600, 601, 607, 609, 612, 613, 614, 615, 616, 617, 623, 
624, 625, 626, 627, 628, 629, 671, 672, 673, 674, 675, 676, 677, 678, 764, 813, *20)
Na Vršku (567, 568, 569, 571, 572)
Pod Hájem (630, 631, 632, 633, 634, 635, 640, 641, 643, 644, 645, 646, 647, 648,649, 650, 651, 652, 653, 654, 655, 656, 657, 
658, 659, 660, 661, 662, 663, 664, 665, 666, 667, 668, 669, 697, 699, 700, 701, 702, 703, 704, 706, 707, 708, 709, 710, 711, 718)
Pod Kameníčkem (619, 620, 636, 637, 638, 670, 681, 698, 726)
Pod Saharou (534, 535, 536, 685, 686, 687, 688, 689, 690, 691, 692, 693, 694, 695, 696, 705, 712, 713, 714, 715, 722, 723)
Saharská (737)
V Akátech (574, 575, 622, 816)

* evidenční číslo

3. Voliči bude umožněno hlasování poté, kdy prokáže svoji totožnost a státní občanství České republiky (platným občan-
ským průkazem, cestovním, diplomatickým nebo služebním pasem České republiky nebo cestovním průkazem).
Neprokáže-li uvedené skutečnosti stanovenými doklady, nebude mu hlasování umožněno.

4. Každému voliči budou dodány 1 den přede dnem voleb hlasovací lístky (lhůta zkrácena dle § 55 zákona). 

5. Ve dnech voleb na žádost voliče okrsková volební komise vydá za chybějící, škrtané nebo jinak označené hlasovací lístky 
jiné.

6. V době konání voleb lze požádat, aby volič mohl hlasovat mimo volební místnost. V takovém případě vyšle okrsková vo-
lební komise k voliči dva své členy s přenosnou volební schránkou. Tuto žádost je možno telefonicky uplatnit před konáním 
voleb na Městském úřadu v Libčicích nad Vltavou na tel. číslech 233 101 651, 233 101 654 a 233 101 655.

Ing. Pavel Bartoš, MBA, starosta
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Termíny svozu BIO popelnic v roce 2013

svoz 7.10. 2013 41. týden
 21.10. 2013 43. týden

a dále každý lichý týden v pondělí

Poslední svoz 18. 11. 2013 47. týden

TERMÍNY UMÍSTĚNÍ KONTEJNERŮ
do konce roku 2013

NEDĚLE
 
 říjen  27. 10.
 prosinec  1. 12.
 prosinec   29. 12.

Kontejnery budou umístěny v uvedených termínech 
na těchto  místech:

Libčice n/Vlt. - křižovatka ulic Nerudova,   
  Palackého, Na Radosti a Tržní
Libčice n/Vlt. -  Kralupská
Letky  -  Letecké nám.
Chýnov  -  ul. Ke Studánkám
Chýnov  -  Sídliště Pod Saharou k čp. 705  
  (vedle dětského hřiště)

MĚSTO LIBČICE NAD VLTAVOU
a

Plán mobilního svozu nebezpečných složek komunálního 
odpadu pro město Libčice

Datum: čtvrtek 10. října 2013, 
  od 16:00 hod. do 18:00 hod.
Fyzické osoby mohou v tomto časovém rozmezí odevzdat 
ZDARMA tyto níže uvedené nebezpečné odpady:
	 •  zářivky a výbojky
	 •  autobaterie a monočlánky
	 •  vyjeté oleje a použité olejové filtry, vč. obalů
	 •  použité fritovací oleje
	 •  barvy a laky, včetně obalů
	 •  kyseliny, rozpouštědla, čističe a další domácí chemii
	 •  nádobky od sprejů
	 •  staré a nepotřebné léky
	 •  televize

od 16:00 - 16:40 hod. Letky – křižovatka ul. Letecká
 s ul. U Přívozu - proti bývalé samoobsluze
od 16:45 - 17:30 hod. Libčice - Náměstí Svobody
od 17:35 - 18:00 hod. Chýnov - sídliště Pod Saharou
 (parkoviště u dětského hřiště)

Z jeDNáNí ZasTuPiTelsTva č. 20
Dne 16. 9. 2013 proběhlo 20. jednání zastupitelstva města. 
Svým programem se toto jednání řadí k významným, neboť 
se projednávaly body pro rozvoj našeho města velmi důleži-
té. Tomu odpovídala i účast obyvatel a v zasedací síni MěÚ 
bylo nabito.
Jednání bylo bouřlivé, ale navzdory tomu byla většina pro-
jednávaných bodů zastupiteli přijata. 
Dobrou zprávou pro město je schválení změny územního 
plánu č. 5 - prostor shromaždiště, kde budeme realizovat 
občanskou vybavenost a plánujeme zde výstavbu nového 
zdravotně sociálního zařízení. 
Došlo i ke schválení obnovy vyhořelé provozní budovy na 
koupališti. Po měsících jednání tedy konečně průlom k lep-
šímu. Je pro mne docela nepochopitelný odpor některých 
zastupitelů, kteří dříve koupaliště podporovali a nyní pro 
něj ruku nezvedli. 
Zastupitelé mj. schválili i vyhlášku o omezení provozu hra-
cích automatů na území města a přes mohutnou diskusi 
prošly zastupitelstvem i ekonomické body programu o čer-
pání a změnách v rozpočtu.
Byly schváleny tyto investiční akce města:
1. Ulice Hašlerova - asfaltový povrch
2. Stará Sahara 1. etapa - asfaltový povrch u domů čp. 

691 - 693 a 694 - 696
3. Holubická - oprava povrchu, zatravňovací tvárnice  

a dlažba
4. Obnova provozní budovy na koupališti (restaurace, 

kuchyně, přednáškový sál, sociálky)
5. Oprava sportovního hřiště v základní škole a úprava 

zeleně před bočním vchodem

Zastupitelé neschválili investiční akci na stavbu povrchu 
místní komunikace Ke Studánkám II. Zastupitelé za SNK 
Liběhrad tuto akci navrhovali již v loňském roce, kdy byla 
možnost zmíněný povrch realizovat za velmi příznivou cenu 
společně s komunikací Ke Studánkám I. Na tuto ulici máme 
peníze i dokumentaci. Prostor pro argumentaci obou stran 
byl dostatečný. Bohužel chybí dobrá vůle některých zastu-
pitelů, z nichž někteří ani občanům nedokázali odpovědět 
na přímý dotaz, proč akci Ke Studánkám nechtějí podpořit. 
Zastupitelé za SNK Liběhrad budou záležitost povrchu uli-
ce Ke Studánkám znovu předkládat v investičním plánu na 
rok 2014. Současně navrhneme realizaci 2. etapy v lokalitě 
Stará Sahara (2x asfaltový povrch a 2x chodník). Dokončení 
dopravní infrastruktury města je naší prioritou, stejně jako 
dokončení tří zbývajících úseků kanalizace.
Věřím, že každý rozumný člověk chápe, že je potřeba ve 
městě postupovat v investiční výstavbě města podle pořadí: 
1. voda, kanalizace, plyn, 2. silnice, 3. chodníky, 4. střechy  
a fasády. Nezapomínáme ani na kulturu, sport a školy, které 
nadstandardně dotujeme.
Děkuji občanům za jejich účast na jednání. Choďte i nadále 
a kontrolujte své zastupitele, co říkají, co pro vás dělají a jak 
hlasují.
Detailní zápis jednání ZM je na www.libcice.cz.

Ing. Pavel Bartoš, MBA, starosta
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ObecNí KOmuNiKace
Jsme ve třetím čtvrtletí roku 2013 a brzy započneme  
s přípravou investic na rok 2014.
V současné době probíhá v našem městě rozsáhlá sta-
vební činnost na úseku obecních komunikací. O tom, 
že rekonstrukce našich silnic a chodníků je nutná, snad 
nikdo nepochybuje. Tato činnost nese i určitá krátko-
dobá omezení při pohybu občanů ve městě, za což se 
omlouváme. V minulosti se objevily názory, že toho sta-
vění je až příliš a že je třeba se věnovat kultuře, sportu 
a školství. Ani na to pochopitelně nezapomínáme, ale 
povinnost dobrého hospodáře města nám velí udržo-
vat a budovat to, co je pod zemí, tj. voda, kanalizace, 
plyn, pokračovat v rekonstrukcích povrchů silnic včet-
ně chodníků a zároveň se věnovat údržbě fasád a střech 
obecních domů.
Dvakrát za sebou, v říjnu 2006 a 2010, vyhrálo komu-
nální volby Sdružení nezávislých kandidátů Liběhrad.  
V těch letech vládla mezi občany oprávněná nespokoje-
nost se stavem obecních komunikací, proto si SNK Li-
běhrad dalo dvakrát do svého volebního programu úkol 
věnovat maximální pozornost rekonstrukci dopravní 
infrastruktury města a do konce našeho druhého vo-
lebního období tento nemalý úkol splnit. Dnes mohu  
s radostí konstatovat, že to dokážeme. Do konání příš-
tích komunálních voleb máme ještě jeden rok a já jsem 
přesvědčen, že ve zbývajícím čase svá předsevzetí spl-
níme.
Co se týká financování školství, sportu, kultury a zá-
jmových organizací, lze prokázat, že nikdy nebylo těm-
to organizacím poskytnuto tolik peněz jako nyní. Sami 
jsme iniciativně systém financování zájmových organi-
zací a fond školského rozvoje navrhli, naplnili penězi  
a organizacím je poskytli. 
Aktivně jsme se angažovali na změně zákona o rozpoč-
tovém určení daní pro obce, který byl schválen, a tak do 
našeho města plyne více peněz, než v letech minulých. 
Velmi se těšíme na to, že po ukončení všech plánova-
ných rekonstrukcí obecních komunikací budeme moci 
finančně ještě více podporovat konání kulturních, spo-
lečenských a sportovních akcí v našem městě. 
Děkuji kolektivu městského úřadu a zastupitelům SNK 
Liběhrad za dobrou práci při realizaci staveb v našem 
městě, jejichž výčet pro připomenutí uvádím. Posuď-

reKONsTruKce usKuTeČNěNé 
V LeTeCH 2007-2013  

Náklady v Kč
 2007   
 Retardéry ulice 5. května 57 000 
    

 2008   
 Komunikace Pod Hájem 1 971 000 
 Komunikace Na Růžku 1 609 000 
 Komunikace Fügnerova 1 756 000 
    

 2009   
 Komunikace Tyršova I 2 428 000 
 Komunikace Tyršova II 2 164 000 
 Komunikace Nerudova,Bratrská,Palackého 4 131 000 
 Komunikace U Přívozu 1 724 000 
 Komunikace Pod Strání 589 000 
 Komunikace Na Výsluní 500 000 
 Komunikace Na Vršku 280 000 
 Komunikace U Zastávky 443 000 
 Chodník Zahradní 412 000 
    

 2010   
 Komunikace  Na Vrchách 1 186 000 
 Komunikace Pod Kameníčkem 978 000 
 Komunikace Pod Leteckou 1 494 000 
 Chodník Turská 271 000 
 Bezbarierové chodníky Chýnovská, 5.května 5 342 000 
    

 2011   
 Komunikace Pod Kameníčkem - dokončení 741 000 
 Komunikace Pod Leteckou - dokončení 768 000 
 Komunikace Na Vrchách - dokončení 526 000 
 Komunikace za čp. 539 428 000 
 Komunikace Holubická část 120 000 
 Komunikace Pod Kameníčkem od Lipšů 145 000 
 Komunikace Letecké náměstí 159 000 
 Regenerace sídliště Sahara 5 797 000 
    

 2012   
 Komunikace Ke Studánkám 3 192 000 
    

 2013   
 Komunikace Tržní   2 645 000 
 Komunikace u Sokolovny  rozpočet 250 000
 Chodník spojka Pod Hájem a Ke Studánkám 
  rozpočet 100 000
 Pod Strání probíhá
 Holubická probíhá 

te sami, vážení občané, kolik práce, úsilí a finančních 
prostředků jsme do zlepšení vzhledu našeho města a ži-
votních podmínek investovali, aniž bychom zatížili náš 
rozpočet jakýmkoli dluhem. 

Ing. Pavel Bartoš, MBA, starosta

Realitní kancelář 

Zajistí odborný prodej a převod 
vaší nemovitosti. Tržní odhady. 

Kontakt: mobil 602 219 876
E-mail: info@realityservice.cz
Web: www.realityservice.cz
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Školní rok 2013/2014 začal 2. září. Slavnostně byli do 
školy uvedeni prvňáčci, kteří byli přivítáni před školou 
paní ředitelkou, třídními učitelkami, učitelkami školní 
družiny a také panem starostou a místostarostou. Kromě 
občerstvení čekal na prvňáčky také dárek na uvítanou – 
plyšová sovička, maskot naší školy. K dobré náladě při-
spěl i hudební doprovod, o který se postarala ZUŠ Libči-
ce pod vedením pana Vladimíra Klimenta.
A jak se tedy školní rok rozeběhl? Všichni jsme se pustili 
rychle do práce a žáci se museli popasovat s některými 
novinkami. Tou největší, která se týká žáků všech tříd, je 
nový předmět – finanční gramotnost. Říkáte si, k čemu 
je dobrý? Jistě nemusíme připomínat zadluženost našeho 
státu, ovšem zadlužené jsou i domácnosti – lidé neumí se 
svými penězi hospodařit a sázejí na mnohdy nesmyslné 
půjčky. Proto je nutná prevence a vzdělávání i těch nej-
menších v oblasti financí.
V pondělí 9. září se uskutečnily první třídní schůzky. 
Měly ryze informační charakter a rodiče se na nich mimo 
jiné dozvěděli, jaké akce děti v průběhu roku mohou oče-
kávat. Tou první velkou bude škola v přírodě. Uskuteční 
se ve dvou termínech: od 7. 10. – 11. 10. 2013 pro 2. až  
5. třídu a od 7. 4. - 11. 4. 2014 pro první třídy a druhý stu-
peň. V obou případech pojedou děti do Šlovic u Rakov-
níka. Dále nás čeká lyžařský výcvik a jednodenní výjezdy 
za sněhem na hory.
V úterý 10. září navštívili žáci 8. a 9. třídy výstavu foto-

KyberšiKana

Vyprávěla mi moje prababička, že kdysi potkávala ve 
vzduchu poštovní holuby, kteří jí nechtěli dát přečíst 
poštu, kterou nesli. My sovy jsme byly vždy zvědavé. 
Dnes ale poštovním holubům odzvonilo. Lidé si zača-
li posílat SMSky, e-maily, a když i ty postupně zastara-
ly, svěřili své dopisování sociálním sítím. Já sama na 
Facebooku nejsem, protože mám ráda svou svobodu  
a soukromí. Nebudu vás přesvědčovat o tom, že to je to 
nejlepší. Sociální sítě jsou užitečná věc, když se správně 
používají, ale mají svá velká rizika. Děti si mohou založit 
profil na Facebooku od 13 let. Podle tváří ale často zjis-
tíme, že čísi ratolest prostě napsala dřívější datum naro-
zení, jenom aby na vysněné síti mohla být s kamarády. 
Děti ochotně vyplní o sobě všechny osobní údaje: kde 
bydlí, kdy se narodily, jaké mají příbuzné a přátele. Co 
se s těmito údaji děje dál, o tom často nepřemýšlí. Prv-
ní věc, nejméně nebezpečná, je to, že internetové společ-
nosti tyto údaje zpeněží. Předají je různým koncernům 
zabývajícím se reklamou, identita osob (jméno, adresa, 
telefon, e-mail a tak dále) je výborný obchodní artikl. To 
ale bohužel není vše. Fotky z báječné rodinné dovolené 
doplněné komentářem, že se rodičům nechce v pondělí 
do práce, mohou mezitím výborně posloužit zlodějům 
k vykradení domu. Naivní děti také dokáží sednout na 

lep různým pedofilům a podobně. Sociální sítě se stáva-
jí občas prostorem pro kyberšikanu, urážky, výhrůžky, 
zesměšňování spolužačky, učitelky, kamaráda nebo sou-
seda. Jak říkali ve starém Římě: Verba scripta movent 
- Co je psáno, to je dáno. Neuvážené slovo může způ-
sobit obrovské komplikace tomu, kdo je napsal i tomu,  
o kom je psáno. Legrační fotka tatínka, který přišel domů 
z oslavy, se může po internetu dostat až k jeho přísné-
mu šéfovi a způsobit mu komplikace v práci. Na světě 
jsou také různé tajné služby, které celý internet pomo-
cí speciálních programů sledují a vyhodnocují. Že by 
to dělaly jen z ušlechtilých pohnutek, o tom by se dalo  
s určitostí pochybovat. Tak vám jen poradím, milí ro-
dičové, zkuste si s dětmi občas sednout k počítači  
a v rámci kamarádské rady jim pomoci se těm nej-
větším nebezpečím vyhnout. A nezapomeňte svým 
dětem vysvětlit, že bychom se měli spolu bavit přiro-
zeně, umět se druhému podívat do očí, vycítit z gest  
a řeči těla, co si druhý myslí, rozvíjet svou empatii a lid-
ství. To žádné zprávy po internetu nikoho nenaučí. A tak 
se nezlobte na starou paní učitelku, která s rodiči a dětmi 
nekomunikuje přes internet, ale dává přednost osobnímu 
jednání. Možná ví, co dělá a buďte jí za to vděční.

Vaše sova Merci

grafií pana Bohumila Dobrovolského na Městském úřa-
du v Libčicích připomínající 45. výročí událostí 21. srp-
na 1968. Výstavou provedl žáky pan starosta Ing. Pavel 
Bartoš, MBA a paní šéfredaktorka LN Hannah Bartíková, 
kteří zavzpomínali, co jako malí inkriminovaný den za-
žili. 
V pátek 20. září se žáci druhého stupně vydali na výlet do 
Prahy na výstavu Tutanchamon – jeho hrob a poklady, 
která se konala do 22. září na výstavišti v Holešovicích. 
Výstava přiblížila svým návštěvníkům historicky jedineč-
nou událost – objevení hrobky faraona Tutanchamona,  
k němuž došlo v roce 1922 v egyptském Údolí králů. Ná-
vštěva takové putovní výstavy, která je nazývána výsta-
vou roku, byla neopakovatelným zážitkem jak pro děti, 
tak i pro učitele. Mgr. Drahomíra Raveane

Redakční rada přeje všem těmto prvňáčkům hodně úspěchů a těší se, že se z nich za 
pár let stanou naši čtenáři.                                                    Foto: Hannah Bartíková
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    2.10. Věra Čáslavská - nejslavnější česká gymnastka
                Připraví b. Venclíčková
   9.10. Společenské hry
16.10. Procvičování paměti
23.10. beseda se starostou města ing. P. bartošem
30.10. Posezení u kávy a čaje

Cílek, V.: Tři svíce za budoucnost, novela Bohemica 2012
Devátá, i.: Jak jsem se zbláznila, motto 2013
Francis, D.: Cílová rovinka, KK 2013
Goldflam, a.: Sny na dobrou noc, Andrej Šťastný 2012 
Green, J.: Hvězdy nám nepřály, KK 2013
Hůlová, P.: Čechy, země zaslíbená, Torst 2012
Christie, a.: Cyankáli v šampaňském, KK 2013
Jěžková, a.: Tichá srdce, kláštery a jejich lidé, Práh 2013
Kerr, P.: Praha osudová, Argo 2013
Larsson, a.: Oběť Molochovi, Host 2013
Lipus, r.: Pohádka  o smutné továrně, Meander 2013
Mikulka, a.: O smutném tygrovi, Baobab 2012
Zábrana, J.: Povídky, Torst 2012 Šárka Sekerová

Vážení rodiče,
dne 30. 11. 2013 se pod záštitou 

starosty města Libčice nad Vltavou 
uskuteční akt vítání dětí, které se narodily 

v období od 16. 4. 2013 do 15. 10. 2013. 
Pokud máte zájem, aby bylo vaše děťátko 

v tento den přivítáno mezi občany 
města Libčice nad Vltavou,

sdělte prosím jeho jméno a příjmení, 
datum narození a svou adresu 

na Městský úřad Libčice nad Vltavou, 
buď e-mailem na adresu matrika@libcice.cz,

osobně u paní Mackovičové, 
nebo telefonem na č. 233101651/233101656,

a to nejpozději do 11. 11. 2013.
Pozvánka s přesným časem bude včas zaslána.

 Podmínkou slavnostního obřadu je 
trvalý pobyt dítěte v našem městě!  
Zdeňka Mackovičová, matrikářka

Vítání oBčánků 

PODěKOváNí
Petr Veszelei věnoval AFK Libčice sponzorský 
dar ve formě prací na opravě hřiště po povodni  
v ceně 15 900 korun.
rada města vyslovila poděkování Petru veszele-
iovi za jeho obětavou činnost a nasazení  vlastní 
techniky.

XX. rOČNíK 
memOriálu JoSeFA POsPíŠila
SDH Libčice II - Letky uspořádal 14. 9. na náplavce jubilejní XX. 
ročník soutěže v požárním sportu, která se konala podle pravi-
del ve dvoukolovém systému, kdy se počítá lepší čas.
Mrzela nás tentokrát nízká účast soutěžících družstev i členů 
našeho družstva, za které jsem musel nastoupit i já, ačkoli jsem 
měl funkci hlavního rozhodčího. S časem 29,85 sec. jsme obsa-
dili na první pohled pěkné 2. místo, ale při účasti pouze tří druž-
stev v mužské kategorii a dvou v ženské, jsme se mohli snažit  
o dosažení vyšší příčky. Nejlepšího času 22,60 sec. dosáhlo druž-
stvo SDH Středokluky-muži, druhý nejlepší čas 25,85 sec. mělo 
družstvo, které vyhrálo ženskou kategorii - SDH Kněževes.
Děkuji všem zúčastněným družstvům i organizátorům, P. Ves-
zeleiovi za občerstvení, KDL za nápoje, DJ Tomanovi za ozvuče-
ní a Fitformě za ukázku aerobiku. Velký dík patří i městskému 
úřadu a divákům za vytvoření příjemné atmosféry.
Pokud by někdo chtěl posílit naše řady a nezištně pomáhat při 
živelných pohromách, požárech, při organizaci plesu, nebo se 
zapojit do soutěžních družstev, bude vždy vítán.

Robert čechlovský
starosta sboru
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JaK JSMe uPeKLi LibČiCKé noViny
Rozhovor s Janou Rackovou, absolventkou 
hotelové školy, matkou syna Adama, majitel-
kou Cukrárny Pohádka a nejlepší „dortař-
kou“, jakou jsem kdy potkala. Aby ne, když 
dokáže upéct i noviny.

Protože znám tvou maminku a celé tvoje příbuzenstvo, tak 
vím, že žiješ od nejútlejšího dětství v Libčicích, nebo se mýlím?
Více méně máš pravdu. Objevila se sice v mém životě určitá ob-
dobí, kdy jsem bydlela kvůli studiu nebo práci někde jinde, ale 
doma jsem vždy byla tady.
ty jsi nestudovala v Praze?
Ne. Do prváku jsem šla před rokem ´89 a na hotelovou školu do 
Prahy tehdy brali jenom tři děti ze Středočeského kraje. Druhá, 
stejně prestižní hotelová škola byla v Poděbradech, tak jsem se 
přihlásila tam a naštěstí se tam i dostala.
to jsi nejspíše bydlela na internátě? Bylo pro tebe v patnácti 
letech těžké zvyknout si na přísný internátní režim?
Vůbec ne. Byla jsem už tenkrát dost samostatná, takže jsem si to 
užívala jako novou zkušenost a mám na tu dobu jen ty nejlepší 
vzpomínky. Na intru jsem byla první dva roky, pak rok na privátě 
a poslední rok už jsem dojížděla z Libčic.
Jakou práci může absolvent hotelové školy zastávat?
Prakticky vše, co hotel nabízí, od pokojské přes kuchyň, servírku, 
barmanku či recepční. Může být i letuškou.
Co z toho nejvíce lákalo tebe?
No, právě ta letuška, kterou jsem se toužila stát a zůstala mým 
nesplněným snem, ale bez ohledu na to jsem ráda, že jsem získala 
odborné a poměrně všestranné vzdělání v oboru, který mě odjak-
živa bavil - v gastronomii.
Uměla jsi vařit už jako malá holka?
Ano, maminka mě k tomu dost systematicky vedla.
Pamatuješ si své první jídlo, které jsi samostatně uvařila  
a dalo se jíst?
To si nepamatuji, ale vzpomínám si, že jsem byla často mamince 
v kuchyni k ruce. Loupání a strouhání brambor na knedlíky byla 
moje specialita.
Děláš dnes poctivé knedlíky, nebo je kupuješ v sousedství své 
cukrárny u Ludvíka?
Bramborové dělám poctivě z brambor a houskové poctivě kupuji 
u Ludvíka, především kvůli tomu, že mám na domácnost málo 
času.
Šla jsi po škole pracovat rovnou do oboru gastronomie?
Ano, bezprostředně po maturitě a vystřídala jsem snad všechno. 
Křest jsem si prodělala v Country salónu v Dolních Měcholu-
pech, což je „nonstopáč“, kde mě nijak nešetřili a vydržela jsem 
tam jeden rok. Pak jsem pracovala v horském hotelu na Šumavě, 
dvě sezóny na pražském parníku Vyšehrad a zatím nejdéle jsem 
působila v kavárně na letišti. Tam jsem byla šest let, vlastně až do 
mateřské.
Parník Vyšehrad? Víš, že byl 13. 9. spolu s Vltavou prohlášen 
ministerstvem kultury za kulturní památku?
Vážně? To je dobře, protože to jsou více než 70 let staré lodě, kte-
ré mají svou tradici, jež by měla zůstat zachována.

Všeobecně se o tobě ví, že jsi dobrá cukrářka, což je vlastně 
samostatný učební obor. 
V tom jsem samouk, ale znáš to, když tě něco hodně zajímá, tak 
se dokážeš sama vyučit někdy lépe, než z donucení ve škole. Moc 
se mi líbily marcipánové dorty rozmanitých tvarů, jejichž výroba 
se u nás rozmohla, a tak i na internetu byla a je k nalezení dosti 
široká nabídka. Zamilovala jsem se do nich, a když jsem byla na 
mateřské, tak jsem je začala péct nejdříve pro rodinu jako dárky, 
pak pro přátele a známé, až se z toho rozjelo podnikání.
Pečení takových dortů, jaké se sestrou Jarkou vytváříte, lze po-
važovat za opravdové umění.
Máš pravdu. Zejména 3D dorty. To už je skoro sochařina. Pama-
tuji si, že můj první 3D dort jsem dělala pro babičku a byla to kon-
vička na čaj, který tak ráda popíjí. Krásná čokoládová konvička  
s ouškem. Měla jsem z ní snad větší radost než babička. 
A snesete se se sestrou? Jak se o práci na dortu dělíte?
Jsme schopné upéct cokoli každá samostatně, ale pracujeme-li 
spolu, tak já se většinou soustřeďuji na přípravu korpusu. Nic  
z prášků, žádné náhražky. Když tam má být smetana, tak je tam 
smetana, domácí vajíčka, opravdové máslo, pravá čokoláda, po-
ctivý puding... Na tom si zakládám. V případě 3D dortů vyřezá-
vám a tvaruji, co je potřeba, a sestra se specializuje na finální zdo-
bení - kreslení obrázků a psaní textů, což je piplačka, na kterou já 
nemám dost trpělivosti. 
čím a na co píše?
Malým štětečkem potravinářskými barvami na vyříznutý plátek 
marcipánu. Na takovou přesnou a čistou práci je Jaruška fakt 
dobrá, tak to ráda nechávám na ní. 
Jaké tvary si lidi objednávají?
Snad vše, co tě napadne. Pekly jsme dokonce i prsa nebo zadeček, 
různá auta, dinosaury, lahve sektu či rumu atd. Ta škála je fakt 
pestrá.

Válíme, válíme...
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Své první dorty jsi dělala podomácku, dnes už to v tom rozsa-
hu, který máte, asi nejde.
Velmi brzy to už opravdu doma dělat nešlo. Proto jsem sháněla 
nějaký prostor, kde bych mohla zavést pořádnou profesionální 
výrobu, a když jsem jej našla, uvědomila jsem si, že by bylo škoda, 
neumožnit zákazníkům, aby si k zákuskům dali kávu a pohodlně 
si k tomu sedli. Slovo dalo slovo a mám cukrárnu, která se pomalu 

rozšiřuje na kavárnu, čajovnu, hernu pro děti a teď nově i výstavní 
síň, což bylo vždy mým snem.
Ve světě je už dávno běžné vystavovat v restauračním či hote-
lovém zařízení. Exponáty si pohodlně prohlédne spousta lidí 
a autor ušetří peníze za hlídače výstavy.
A pro majitele restaurace je to bezplatná, stále se měnící výzdoba 
interiéru, takže je to oboustranně výhodná spolupráce.
Už tady v Pohádce s tebou sedím po několikáté a vnímám, že 
se zde scházejí docela pravidelně stejné maminky s dětmi v ko-
čárkách nebo se sotva chodícími ratolestmi.
To je přesně to, co jsem si přála. Když byl můj syn malý, tak jsme 
rádi jezdili do Prahy do tzv. Človíčkova, což byl podobný prostor, 
kde maminky šouply své děti do herny, měly je na dohled a při 
tom si v klidu popíjely kávu, pojídaly dorty a povídaly s kamarád-
kami. Človíčkov už v Praze bohužel není, ale byl pro mě motivací 
k vytvoření tohoto prostředí. Proto ty pohádkové výjevy na stě-
nách, proto půjčovna hraček a herna Pohádka.
Jakou kapacitu má vaše výroba? Dodáváte své cukrářské vý-
robky i mimo vlastní prodej?
Ano, kromě narozeninových či svatebních dortů, jsme schopny 
zajistit kompletní sladký bufet pro jakoukoli akci od narozenino-
vých, přes svatební až po rodinné a podnikové oslavy. 
Musím uznat, že nabídka je opravdu velkolepá a na vlastní 
oči jsem se přesvědčila, jak jsou obě sestry, Jana s Jarkou, ši-
kovné. naše redakce si u nich totiž objednala dort ve tvaru 
Libčických novin a mně bylo dovoleno být přítomna při jeho 
výrobě. Uznávám, že jsem spíše překážela, než pomáhala, ale 
zato vím, že Libčické noviny jsou zaručeně pravé a při jejich 
konzumaci bylo všemi účastníky jednomyslně odhlasováno, že 
říjnové číslo ve sladkém vydání nemá ve světě konkurenci!

Hannah Bartíková & Fototon

A je to!
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KulTuráK
na přání autorky otiskujeme nezkrácený a neupravovaný pří-
spěvek, od jehož obsahu se distancuje jak redakční rada Lib-
čických novin, tak i rada města, neboť se v něm pisatelka do-
pouští nepřesností plynoucích z nedostatečné informovanosti.
Rada města prohlašuje, že po zvážení skutečností kolem kDL 
nepředloží zastupitelstvu do konce volebního období návrh 
na jeho koupi. 

Reaguji na článek „KULTURÁK“ uveřejněný v Libčických novinách 
– září 2013.
Nemám ráda tlusté knihy, dlouhé články a řečníky bez pointy. Člá-
nek KULTURÁK, bohužel, do této kategorie patří (promiň, Ivane). 
Přesto je v něm ukryt fakt, který vnáší světlo do celé problematiky 
prodeje KDL:
„Faktorů, které nás k tomu vedou, je více. Asi budou stačit ty nej-
podstatnější, jako jsou neustále se zdražující energie, malý zájem 
lidí o téměř všechny kulturní akce, boj s konkurencí o hrstku těch, 
kteří zájem o kulturu ještě mají, a v neposlední řadě bezohlednost, 
vandalství a závist.“
Toto sdělení je perla, po které již není co řešit.
Zbytek článku jsou plky (promiň, Ivane), které by se daly shrnout 
do věty: Měli jsme podnikatelský záměr, který nevyšel.
Myslím, že současným majitelům nemovitosti nepřísluší radit měs-

tu, jak má případnou koupi v návaznosti na platnost nového záko-
na uskutečnit. Naopak si myslím, že je potřebné uvést (například  
v Libčických novinách) představu města o:
- ročním konkrétním přehledu akcí velkého rozsahu, které město 
plánuje v objektu pořádat   
- dalších nutných investicích do objektu
- provozních nákladech 
a nechat občany Libčic se k tématu vyjádřit. 
Tvrzení současných majitelů, že „zásadní problém v postoji někte-
rých lidí, že „oni“ by si měli přijít k takovým penězům“, je trochu 
podceňování inteligence spoluobčanů. Myslím, že většina lidí ma-
jitelům úspěšný prodej přeje, jen nechce, aby kupujícím bylo město 
Libčice.
Za svou osobu preferuji opravdu kvalitní rekonstrukci Lidové školy 
umění, neboť této šedesátileté budově se zatím kvalitní péče nedo-
stalo. (Nevím, v jakém rozsahu je aktuální oprava, ale předpoklá-
dám, že je to zase jen oprava udržovací). A v rámci obnovy koupa-
liště doporučuji tento objekt nejen zachránit, ale i zrekonstruovat 
na kulturní centrum s krásným okolím. Případně přejmenovat na 
„Libčickou kulturní plovárnu“, aby bylo názvem učiněno zadost 
hnidopichům, zkoumajícím vztah názvu objektu a činnosti zde 
prováděné.
Bylo by to vhodnější, než se neustále snažit o zmrtvýchvstání mega-
lomanského objektu, který stejně už zůstane zombie.

Blanka Pospíšilová 

rOZlOuČeNí s václavem FiSCHeReM
15. července 2013 zemřel ve věku 87 let Václav Fischer, textař, bás-
ník a spisovatel. Patřil do známé rodiny majitelů zdejší cihelny, ze 
které pocházela řada významných osobností (Ivo Fischer, J. F. Fis-
cher, jeho dcera Daniela apod.). Mládí prožil v Libčicích a pamět-
níci ho budou dobře znát pod jménem Áva, neboť tak ho všichni 
od útlého dětství nazývali. A také vědí, že byl nadaný sportovec, za 
války člen odbojové skupiny, věčný rebel s cejchem třídní nepřítel, 
intelektuál, který se nikdy nebál tvrdě pracovat a který verše vy-
mýšlel u pece, s lopatou v mozolnatých rukách. 
Jeho život byl značně pohnutý a plný překvapivých obratů. Po úno-
ru 1948 byl pro svůj původ i své názory vyloučen ze všech vysokých 
škol a narukoval k Černým baronům. Po návratu do civilu vystřídal 
několik zaměstnání a nakonec se 13 let živil jako horník a tavič  
u pece v Kovohutích v Mníšku pod Brdy. Památná je jeho úsměv-
ná historka z nakladatelství Albatros (tehdy SNDK), kam přinesl  
v roce 1965 svůj první rukopis se slovy: „Já jsem horník z Mníšku, 
přines jsem vám knížku.“ A knížka toho horníka na doporučení 
Františka Hrubína, který byl náhodou jeho vystoupení přítomen, 
opravdu vyšla. A potom, i když někdy s velkými problémy, mnohé 
další. Na počátku normalizace v roce 1970 byl paradoxně jako je-
den z mála pro konflikty s vedením podniku vyhozen i od lopaty 
s posměšným návrhem, aby se šel živit „těmi svými básničkami“. 
Od té doby se věnoval svobodnému povolání textaře populárních 
písní a spisovatele knih pro děti. Spolupracoval např. s orchestry 
Karla Vlacha, TOČRu, Gustava Broma, se zpěváky M. Chladilem, 
K. Hálou, Waldemarem Matuškou, E. Pilarovou, Y. Simonovou,  
M. Rotrovou či skupinou Olympik. A jejich výčet by mohl být ještě 
mnohem delší. Získal i řadu ocenění na festivalech, v rozhlase či 
televizi. Později bylo hlavním těžištěm jeho práce psaní textů pro 
pěvecké sbory. 
Vedle písňové tvorby jeho literární dílo zahrnuje 22 knižních titulů 
ilustrovaných předními českými výtvarníky, jako např. Radkem Pi-
lařem, Karlem Frantou, Mirkem Štěpánkem a dalšími. Jeho poezie 
je nápaditá, hravá, vtipná a zároveň rozvíjí dětskou představivost 
a dovednost. Několik knih doprovází gramodesky, z nichž nej-
známější je kniha půvabných textů a cvičení Elce Pelce Kotrmelce  
s hudbou Petra Ebena, se kterou dodnes pracují mnohé mateřské 
školy. 
Doufám, že mi na závěr dovolíte malou osobní vzpomínku. Ávu 
jsem velmi dobře znal, byl idolem mých dětských let a zůstal mým 
vzorem dodnes. Především jako člověk, který se nikdy nesklonil 
před nepřízní osudu, nikdy neztratil optimismus, humor a radost 
ze života, ani v dobách velice pohnutých pro náš stát i pro něho 

samotného. Na Libčice nikdy nezanevřel, vždy se sem rád vracel, 
i když z bujarého mladíka, který je před mnoha léty opouštěl, se 
časem změnil v šaramantního staříka o berlích. Je zajímavé, že ně-
kdo se stane starším usedlým pánem hned po dvacítce a někdo 
zůstane hravým klukem až do smrti. Áva zůstal uvnitř celý život 
stejný, s neúnavnou hravostí, jemu vlastním smyslem pro humor  
a do poslední chvíle i s obdivuhodným zaujetím a nadšením pro 
práci (dá-li se vůbec jeho psaní nazvat prací, podle mého názoru 
je to spíše poslání). Jeho originální postoj k životu dokládá i par-
te, které si sám předem napsal a tímto svérázným způsobem se 
rozloučil se světem i se všemi, které měl rád. A myslím, že by jeho 
zveřejnění v Libčických novinách uvítal.                                                  

František Lisý
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Mnozí z nás si ještě pamatu-
jí na dobu, kdy koncem říj-
na začaly přípravy na oslavu 
Velké říjnové socialistické 
revoluce, což byl ozbroje-
ný převrat v Rusku, který se 
udál 7. listopadu v roce 1917.  
V socialistickém Českoslo-

vensku se tato událost pravidelně a důsledně slavila ka-
ždý rok. Většina obyvatel k této události neměla žádný 
vztah, protože se stala v jiné zemi a zdejší lidé tomu pří-
liš nerozuměli, ale slavit se to „muselo“. Byly toho plné 
noviny, dělaly se nástěnky, psala se hesla, v předvečer 
oslav se konaly lampionové průvody a děti ve školách 
každoročně kreslily křižník Aurora, jehož výstřel revo-
luci zahájil. Listopad se také slavil jako Měsíc českoslo-
vensko - sovětského přátelství. Smolný měsíc, protože 
listopad sám o sobě je z hlediska počasí dost pochmur-
ný, a ještě tohle.
Podle tehdejších historiků byla VŘSR událost, při kte-
ré měli dělníci konečně možnost vzít vládu do svých 
rukou. A jak to dopadlo? Dějepis jsme se učili všichni  
a většina z nás má poměrně dobrou paměť. Z historické-
ho hlediska to byl ozbrojený převrat, který sice inicioval 
velký sovětský vůdce, Vladimír Iljič Lenin, ale skuteč-
ným organizátorem byl Lev Davidovič Trockij. Skuteč-

Proč byla Velká říjnová revoluce v listopadu?
ností zůstává, že tato událost 
značně ovlivnila dějiny 20. 
století a měla velký dopad  
i na naše životy. 
Nechci tady ale rozebírat dů-
vody a důsledky VŘSR, ale 
spíše připomenout a vysvětlit 
rozporuplný historický fakt, 
proč se Velká říjnová revoluce konala až v listopadu. 
Vysvětlení je velmi jednoduché. Je to proto, že v Rus-
ku se v té době ještě používal jiný kalendář. Řehořský 
neboli gregoriánský kalendář, který v Evropě platil od 
roku 1582 a používal se převážně v katolických zemích, 
ale Rusko jej přijalo teprve v roce 1918, takže pověst-
ná bolševická revoluce proběhla sice podle juliánského 
kalendáře 25. října, ale podle gregoriánského k ní došlo  
7. listopadu. Evelýna čížková

Prodám dvoje vchodové plastové dveře 
v barvě bílé a zlatý dub.

Dále nabízím plechové dveře do stávající zárubně 
a kompletní oplocení - bránu, branku a pletivo. 

Vše nové z neuskutečněné stavby.

Dopravu zajistím. Tel.: 777 106 709
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sOKOlsKé Hry
V neděli 15. 9. se uskutečnilo sportovní odpoledne pro děti 
a rodiče – Sokolské hry.
I přes velkou nepřízeň počasí se postupně sešlo více než 
šedesát dětí za doprovodu rodičů i prarodičů. Děkujeme 
všem, kteří přišli a nenechali nás v tom samotné. Děti i do-
spělí se seznámili se sporty a činností našich jednotlivých 
oddílů a během soutěží se nejen pobavili, ale zároveň si vy-
zkoušeli, na co mají a co by stálo za intenzivnější trénink.  
A to byl hlavní záměr - pobavit děti a probudit v nich zájem 
o sport. Zájemců bylo mnoho, tak snad nám to vydrží.
Velký dík patří všem zástupcům oddílů, kteří se akce účast-
nili, panu Česákovi za přípravu táboráku s opékáním klobás, 
panu E. Novákovi za předvedení pletení košíků, muzikan-
tům ze ZUŠ za hudební produkci pod kaštany a především 
Janě Kejmarové a Jardovi Novákovi za přípravu a perfektní 
organizaci. Poděkování směřujeme též k zástupcům města 
za finanční podporu i osobní účast.
Věříme, že se akce zdařila a dětem i rodičům se líbila. Dě-
kujeme všem za přízeň a těšíme se na další akce Sokola  
i další Sokolské hry, kde možná vaše děti budou již předvá-
dět ostatním, co se za rok u nás naučily.

Vedení Sokola Libčice nad Vltavou

Více fotografií najdete ve fotogalerii města na www.libcice.cz 
nebo na www.libehrad.cz

memOriál jarDy GruNcla
Jménem všestrannosti TJ Sokol Libčice bych rád touto cestou po-
děkoval pánům starostovi P. Bartošovi a radnímu L. Urbánkovi 
za reprezentaci našeho města při příležitosti konání Velké ceny 
Libčice ve šplhu a 3. ročníku Memoriálu Jardy Gruncla a soko-
lů zakládajících, konaném 7. 9. 2013. Účastníci závodu ze Soko-
la Brno I, Mladé Boleslavi, Pardubic, Nového města nad Metují, 
Prahy Vršovic, ŠSK Palesty Praha Vyšehradu, gymnastického od-
dílu SK Hradčany a gymnastiky Všetaty velice kladně hodnotili 
nejen samotný průběh této sportovní akce, ale i zpestření pro-
gramu v podobě tanečního vystoupení Fitformy, Zumby místních 
sokolek, výkony libčických dětí při vlastním šplhu i ve skocích 
na trampolínce, včetně kvalitní ukázky akrobacie reprezentantů  
z gymnastického oddílu SK Hradčany. Sportovci i diváci ocenili, 
že se nám navzdory tomu, že je areál koupaliště po požáru uza-
vřený, podařilo v tvrdých podmínkách uskutečnit konání této 
sportovní akce a neporušit její tradici.
Potěšila nás velká účast závodníků od předškolního věku, přes 
dorostence, muže až po kategorii seniorů. Úspěch střídal neú-
spěch, který motivoval jen k lepšímu výkonu v dalším kole. Padly 
i osobní rekordy. Hlavní cenu Putovní pohár města získal stejně 
tak jako loni Štěpán Muchka v kategorii mužů ve šplhu na 8m 
laně. Náš borec Karel Janda, loňský mistr republiky v dorostu, 
dospěl do kategorie mužů a zdá se, že má dobrou formu, jeho  
4. místo je toho důkazem. V tréninku dosáhne na čas pod 7 sekund  
a má stejně tak jako Adam Kočiš všechny předpoklady na zlep-
šení. Za zmínku stojí i skvělé 2. místo Vráti Vorla v kategorii do-
rostenců a šplhu na 4,5m. Za ženy ve stejné disciplině závodila 
Monika Bémová a vzhledem k tomu, že neměla žádnou konku-
rentku, odvezla si pohár za 1. místo.
Mohu konstatovat, že 3. ročník memoriálu Jardy Gruncla se 
vydařil nejen díky dobré organizaci, vysoké účasti závodníků  
a jejich skvělými výkony, ale přálo nám i počasí, které vylákalo  
k příjemnému posezení řadu diváků a fandů šplhu. 3. ročník 
máme za sebou, a tak se všichni těšíme na příští rok, kdy Sokol 
Libčice oslaví 105. výročí svého vzniku a bude se konat další Velká 
cena Libčic, včetně 4. ročníku Mamoriálu Jardy Gruncla a soko-

Foto: Veronika FormánkováFototon

lů zakládajících v již obnoveném areálu. Mnoho starších občanů  
v nelehkých dobách minulých pomáhalo bez nároku na odměnu 
vybudovat libčické koupaliště a je přáním nás všech sportovců 
tento odkaz minulosti udržet a vylepšovat. Za kulturou může-
me jezdit do nedaleké Prahy, ale, jak nám řekl vedoucí Sportovní 
haly SK Hradčany, za čtvrt roku cvičení v Praze zaplatí rodiče Kč  
5 000 za jedno dítě. Je jasné, že to si každý rodič z finančních i ča-
sových důvodů dovolit nemůže. Libčický Sokol chce podporovat 
a motivovat děti k zájmu o zdravý pohyb a umožnit jim, aby se 
mohly věnovat sportu ve svém domácím prostředí. Proto děku-
jeme všem zástupcům města Libčice za podporu sportu, jehož 
reprezentanti šíří dobré jméno našeho města po celé republice. 
Na závěr bych rád citoval moudrá a stále platná slova zaklada-
telů Sokola pánů Fügnera a Tyrše: „Ač názorů náboženských či 
politických jsme různých, budiž naším společným cílem cvičiti 
a budovati vlast svou. A pro tento cíl buďmež organizací nepo-
litickou, zaměřenou na výchovu zdraví jak mládeže, tak celého 
národa působící k lásce k vlasti, přírodě i rodné obci své, ve které 
žijeme. Své síly snažmež se spojiti ve prospěch celku.“

Jarda novák, načelník všestrannosti



ZDrAVá ZáDA
Fitforma zavádí zdravotní skupinové cvičení

zaměřené na prevenci 
a odstranění bolesti zad a krční páteře 

pro ženy všech věkových kategorií

Od 9. 10. 2013 do 18. 12. 2013
vždy ve středu od 16:30 nebo od 19:30 
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aKOrD Na POsvíceNí
Během posvícenského večera se nad po povodních zreno-
vovaným fotbalovým hřištěm AFK Libčice rozezněly tu-
zemské a zahraniční hity pop-music interpretované živou 
muzikou AKORD. Hudební formace vystoupila tentokrát 
v sestavě Šárka Zíková & Pavel Král a provázela všechny 
přítomné návštěvníky, kteří dorazili na večírek v hojném 
počtu, po celých pět hodin tanečního maratonu. 
Pořádnou dávku tance si tak užívali jak nestárnoucí rodiče, 

elegantní a půvabné ženy středního věku, tak i tance chti-
ví příslušníci mladší věkové kategorie. Na letním tanečním 
parketu i v areálu AFK se během hudebně zábavného po-
řadu „Zlatá léta pop-music“ vytvořily spokojené skupinky, 
které se po celý večer dobře bavily. Nechyběla veřejná gra-
tulace s písní ke krásným čtyřicetinám. 
Akord děkuje vedení fotbalového klubu za opětovné po-
zvání, za výbornou organizaci posvícenského sobotního 
programu a personálu za úctyhodnou flexibilitu při obsluze 
příznivců poslechové a taneční hudby.

Pavel král 

Fotografie + videa z pořádané akce na: www.ziva-muzika.cz

ZDravOTNí cviČeNí 
iNDiviDuálNě i ve sKuPiNě

Většina mých klientek si stěžuje na bolesti zad a krční páteře, pro-
to jsem se rozhodla  absolvovat další  fyzioterapeutický kurz spe-
ciálně zaměřený na zdravotní tělesnou výchovu, na kterém jsme 
se  věnovali sestavování individuálního zdravotního tréninku pro 
klientky všech věkových kategorií s nejrůznějšími potížemi pohy-
bového aparátu. Mimo to jsme byli vyškoleni i ve  vedení skupino-
vých lekcí se zdravotní tematikou tak, abychom zaujali i klientelu, 
která individuální trénink nepreferuje, či je pro ně finančně nedo-
stupný. Absolvovala jsem náročný vzdělávací program, který byl 
zaměřen na prevenci vzniku a dalšího rozvoje onemocnění po-
hybového ústrojí, kterému se dá předcházet správným pohybem 
při práci i odpočinku. Cvičení s nejrůznějšími pomůckami jako je 
například závěsný systém, třecí a balanční podložky nebo velké 
a malé míče, je vysoce efektivní a kromě toho i zábavné. Kurz 
byl koncipován podle moderních světových poznatků z oblasti 
fitness, wellness a fyzioterapie. 

individuální trénink
Výhodou individuálního tréninku jsou rychlejší pokroky. Trénink 
je efektivnější a snadněji tak dosáhnete svých cílů. Jako osobní 
trenérka vás naučím, jak využívat všechny principy zdravotního 
cvičení v každodenním životě - jak správně sedět u počítače, jak 
správně stát, chodit i odpočívat. 
Základní výhodou při cvičení s trenérem je právě to, že se vám po 
celou dobu intenzivně věnuje a hlídá přesnost a kvalitu provedení   
každého cviku. Nehrozí proto, že byste cvičili nevhodným způso-
bem, přetěžovali jednu část těla či špatně dýchali. Osobní trenér 
vám zároveň pomáhá hlídat i vaše stravování.

Skupinový trénink
Ve Fitformě na vás čekají nové skupinové lekce pod vedením tre-
nérky za účelem zlepšení zdravotního stavu, který má stejný cíl 
jako individuální trénink, a to aby klientky Fitformy byly zdravé 
a  sebevědomé ženy. 

Martina Dvořáková
fitness trenérka

Martina Dvořáková 
606 130 291

Přijďte 
a udělejte něco 
pro své zdraví

a dobrý pocit ze 
zpevněného těla.

Akce do konce roku na výhodné členství:                                                                                
* na 3 měsíce (Kč 690/měsíc)   
* na 6 měsíců (Kč 650/měsíc)
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Dlouho jsem si myslela, že název mateřského centra Malina vzni-
kl složením z MAlá, LIbčická a NAše. Prý tomu tak není, ale ta 
myšlenka se mi stejně líbí. I když už dávno není pravdou. Malina 
totiž přestává být malá – v říjnu postupně zahájíme činnost téměř 
10 pravidelných kroužků. A to nejen pro děti, ale i pro dospě-
lé. Naším cílem totiž je, nabídnout prostor nejen nejmenším, ale 
přiblížit se spíš centru rodinnému. A Malina není také už jen lib-
čická. Vždyť už v loňském roce její aktivity vyhledávaly maminky 
s dětmi z Dolan nebo z Velkých Přílep. Ale naše je! Budeme rádi, 
když se stane i vaší. A tak jsme té naší společné Malině pořídili 
dárek. Nové logo, které teď budete vídat na plakátech a akcích. 
Jeho autorkou je Klára Effenbergová, které za něj velmi děkujeme. 
I když prostory a své zázemí jsme v září ještě neměli a jejich ko-
nečná úprava a dovybavení potrvá ještě nějaký čas a bude stát 
peníze, přesto jsme nezaháleli.
Počasí přálo letošnímu, již třetímu, ročníku Olympiády na ruby. 
Děti si v neděli 8. září 2013 u kulturního domu vyzkoušely některé 
sporty v netradičním provedení! Soutěžilo se ve střelbě (míčkem 
na terč), ve skocích na trampolíně, atletiku zastupoval skok do 
dálky. Zajímavým byl i parkur na speciálním koníkovi. Velkou no-
vinkou byly vodní sporty! Ano je to tak. I daleko od vody jsme si 

užili legraci při vodním slalomu 
a jachtingu – kdy děti vyráběly  
a zdobily své krásné plachetnice. 
Na konci, po splnění všech dis-
ciplín, čekala na sportovce od-
měna. Letos se navíc každý mohl 
vyfotit s medailí či pohárem na 
stupních vítězů! Krásné fotky  
z akce pořídila Hanka Nováková, 
které tímto za ně moc děkujeme. 
Některé fotografie z olympiády 
naleznete na našich stránkách.
A jako by nám to v září nestači-
lo. Při tom shonu se zařizováním 
prostor a organizací kroužků 
stihla Malina ještě 16. září zor-
ganizovat Bazárek podzimního  
a zimního oblečení a hraček. 
Držte nám a vlastně i sobě palce, 
ať se pravidelné aktivity co nej-
dříve rozběhnou všechny. Kdo se 
ještě nestihl přihlásit, neváhejte 
se na nás obrátit. Buď mailem 
mcmalina@seznam.cz, nebo přes 
naše stránky. 

Julie Menšík čákiová
www.mcmalina.cz



„Večer s andreou a Hankou“
K tanci a poslechu nejznámějších hitů 80. a 90. let vás srdečně zvou

anDRea 
FoRmánkoVá

&
Hanka 

ViDimoVá
19. 10. 2013 od 19 hodin v malém sále cukrárny Pohádka

Taneční vystoupení Fitformy M. Dvořákové:
Country tanec „Colorado“ v choreografii H. Bartíkové

Skvělá muzika – karaoke pro každého – chutné občerstvení – dobrá nálada!
Vstupné 70 Kč

Rezervace nutná : 604 435 340 / adulka1973@seznam.cz



Pneuservis
Přílepská 1233 Roztoky

Prodej pneumatik a disků všech značek, typů 
a rozměrů. Auto, moto, nákladní, stavební,  
hobby, speciální. Provádíme odbornou montáž 
a opravy pneu na nejmodernějších strojích s 
nejmodernějšími technologiemi. Odborná kon-
zultace při výběru nabízeného zboží. Nabízí-
me uskladnění i kompletních sad kol a jejich 
servis. Prodej příslušenství. Přímé zastoupení 
prémiových značek pneumatik a disků.

KontaKt: 
Lumír Novotný, 7741153334, 

lumir.novotny@autohouser.cz
Petr Houser, 731151335, 
petr.houser@autohouser.cz

Bohumil Houser, 731151341, 
prodej a servis 220911128, 

autoservis
Přílepská 1707 Roztoky

Zajistíme pro vás STK včetně měření EMISÍ.
Opravy vozů všech značek.
Mechanické opravy, autoelektrika, servisní pro-
hlídky po najetých kilometrech, výměny olejů, 
diagnostika, výměny čelních i ostatních skel, 
servis klimatizace a dezinfekce ozonem, mon-
táž příslušenství a zabezpečení vozů, opravy 
brzd, výměny výfuků, opravy podvozků, výmě-
ny tlumičů pérování a další. Zajistíme pro vás 
opravu havarovaného vozu včetně kompletní-
ho zastupování v jednání s pojišťovnou. Seřídí-
me geometrii vašeho vozu na nejmodernějším 
3D zařízení. Zapůjčení náhradního vozu.

KontaKt: 
Josef Čížkovský, 731151334
Miroslav Vejbora, 731862462 

STK EMISE, 233910042 
servis@autohouser.cz

autodíly
Přílepská 1233 Roztoky

Velkoobchod a maloobchod.
Prodáváme široký sortiment náhradních dílů 
na většinu automobilů ve spolupráci se znač-
kovými i neznačkovými dodavateli. Naši hlav-
ní dodavatelé jsou: AUTO KELLY, APM, ACI, 
AUTO ŠTANGL, ELIT, AUTO CORA, PART-
SPOINT, AUTO BENEX, SPEI SERVIS, STU-
ALARM a další. Po dohodě zajistíme i originál-
ní náhradní díly.
Samozřejmostí je dovoz až do vaší dílny.

KontaKt: 
Martin Franc, 739465534, 
martin.franc@autohouser.cz

Tomáš Kukelka, 731151337
Jan Kratochvíl, 731151343

www.autohouser.cz

11. října 2013 se od 20 hodin 
koná v Kulturním domě v Libčicích nad Vltavou 

rOMSKá ZáBAVA
na počest Josefa Cvoreně staršího

VYSTOUPÍ
ondra Gizman - Gipsy Strings teplice

Duo Daniovci
taneční soubor lačho amicus

&
Fitforma martiny Dvořákové

Vstupné: kč 150


